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Upokojenci iz Šiške o gradnji počitniškega doma v Izoli:

Zaslužili smo si ga!
Konec februarja je bila v prostorih kluba

upokojencev II. letna konferenca občinske zve-
ze društva upokojencev v Šiški. Sodelovalo je
85 delegatov iz DU: Smlednik, Medvode, Šent-
vid in Siška.

Predsednik Miha Pirnat je v svojem referatu
ocenil delovanje društev. Dejal je, da je bilo
v tem razdobju veliko storjenega, posebno pri-
znanje zaslužita DU Medvode in Ljubljana-Si-
ška. Medtem pa DU Sentvid slabita trenje v
vodstvu in pomanjkanje odločnosti.

Program dela je bil obširen in po svoje bo-
gat, saj smo v letu 1977-78 teden upokojencev
z.dobro organizacijo in z vsestransko pomočjo
družbenopolitičnih organizacij.

Tudi letos (v septembru) nadaljujemo s III.
tednom upokojencev. Pokroviteljstvo je prevzel
občinski sindikalni svet občine Siška.

Tudi izleti v vseh štirih društvih so bili do-
bro pripravljeni, ogledali so si predvsem zgo-
dovinska obeležja iz časa NOV in druge repub-

like. Siškarji imajo dobro razvito športno re-
kreacijo (trikrat zapored so bili republiški prva-
ki). V aprilu se bodo začela občinska tekmova-
nja, pozneje pa področna. Priredili bomo trim
kolesarjenje. Tudi ribiči bodo prišli na svoj ra-
čun — tekmovanje bo v Mačkovcih pri Bresta-
nici v mesecu juliju.

Čeprav smo mnogo storili, vendar še prema-
lo glede včlanjevanja upokojencev. To je pose-
ben problem — med 9.300 upokojenci je približ-
no 47 odstotkov članov. Zadnje čase smo izvo-
lili pododbore DU in po KS in upamo, da bodo
ti pododbori razmahnili in poživili dejavnost
upokojencev.

Uspehe delovne konference sta pohvalila
predsednik občinske konference SZDL Stane
Hvale in predsednik OSS Vukašin Lutovac.
Slednji je med drugim dejal, da bo letošnji te-
den upokojencev še bolje pripravljen in množi-
čen. Predsednik ZDUS Slovenije Avgust Bata-

gelj je obširno seznanil delegate z aktivnostjo
upokojencev Slovenije. Predvsem je poudaril
kulturno in športno delo. Letos bo V. pevsko
srečanje v Celju, nastopilo bo 30 zborov z 850
pevci (19. maja). Povedal je, da je v pripravi
gradnja počitniškega doma v Izoli z 250 ležišči
in z notranjim bazenom. Obveščena je tudi
skupnost pok. in invalid. zavarovanja Sloveniie,
da bi del fin. sredstev nosili pri gradnji. Druga
možnost bi bila, da bi upokojenci Slovenije z
razumevanjem prispevali simbolični delež od
letnega regresa 50 din. S to akcijo bi se nabralo
v ta sklad 1 milijarda tristo milijonov starih
dinarjev. Prav. bi bilo, da bi v to akcijo prisko-
čila Zveza sindikatov Slovenije in vplivala na
organizacije združenega dela, da bi delavci so-
lidarno pomagali z enkratnim prispevkom 50
din, saj ga bodo tudi oni potrebovali, ko bodo
prišli v naše vrste.

Po statistiki je ugotovljeno, da je Slovenija
glede počitniških domov upokojencev na zad-
njem mestu v Jugoslaviji. Naša stara genera-
cija upokojencev je mnogo žrtvovala in zato
upravičeno zahteva, da bi bil dom čimprej zgra-
jen.

Vinko Bovcon


